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Algemeen
Regiovisie Huiselijk geweld
Tot onze grote verbazing kwamen wij erachter dat eind mei een regiovisie Aanpak 
huiselijk geweld 2019-2022 is vastgesteld door alle gemeenten in Haaglanden, 
waaronder Rijswijk. Centrumgemeenten Den Haag en Delft hebben de visie in 
samenspraak met alle sociaal adviesraden en werkgroepen waarin ook Rijswijk was 
vertegenwoordigd opgesteld en gestuurd naar alle deelnemende colleges van B&W. 
De colleges zijn gevraagd om voor 15 mei een zienswijze in te dienen en de visie te 
delen en te laten vaststellen door de gemeenteraad. Noch de regiovisie, noch de 
zienswijze is door het Rijswijkse college gedeeld met de raad. Ook heeft het college 
verzuimd de visie door de raad te laten vast te stellen. Mede door de grote 
importantie van de aanpak van huiselijk geweld hebben we de volgende vragen:

1. Waarom is er voor gekozen om de regiovisie niet te laten vaststellen door de 
raad?
2. Waarom heeft u uw zienswijze en de regiovisie niet gedeeld met de raad?
3. Kunt u aangeven welke reactie u heeft gegeven aan Den Haag en Delft? Wat 
stond er in de zienswijze?
3. Ook in de begroting  2020 wordt met geen woord gerept over de regiovisie als het 
gaat om uw plannen voor het aanpakken van huiselijk geweld. Hoe serieus neemt u 
de regiovisie? Waarom wordt de regiovisie niet genoemd als basisuitgangspunt voor 
de maatregelen die u voorstelt? Gaat u een andere koers voeren dan onze 
buurgemeenten
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